
 

Møtereferat 
Møtet gjaldt Brukerråd 

Dato tirsdag 28.01.2025 

Tidsrom kl.18.00-19.00 

Sted Personalrom, Rosten skole 

Til stede Jan Erik Landrø (foreldrerepresentant 9.trinn), personlig vara for Karen 

Glærum (foreldrerepresentant 5.trinn),  Alma Inez Stene 

(elevrepresentant 9.trinn), Are Elias Næss Pleym (elevrådsrepresentant 

10.trinn) og Siv Indseth (rektor). 

Forfall Karen Beate Glærum (FAU-leder), Sander Stene-Amundal 
(elevrepresentant 7.trinn) og Sunniva Rottem Dahl(elevrådskontakt). 

Referent Siv Indseth 

Kopi til Hjemmeside, jmf liste. 

 

Saksliste: 

 

01/25  Godkjenning av møteinnkalling og saksliste. 

            Møteinnkalling og saksliste er godkjent. 

            Brukerrådsmøte ble ledet av Jan Erik Landrø i brukerrådsleders fravær. 

 

             

02/25 Skolestruktur på Tillermyra  

           Rektor redegjorde for tidsplan bygging Tonstad nye barneskole; 

           Vår-25:  Brukermedvirkning nye Tonstad skole. 

           Skoleåret 25/26: Planlegging nye Tonstad skole. 

           Høst-26: Elever og ansatte flytter til interim og bygging av den nye skolen starter. 

           Medio februar-29: Nye Tonstad barneskole står ferdig. 

 

           Når det gjelder omorganisering av elever og ansatte, er dette ikke klart enda. 

           Kommunalsjef skole Svein Johny Forren avklarer dette i nær framtid. 

 

           Spørsmål fra brukerråd: Hvilke planer foreligger for A-team Tonstad skole? 

           Rektor kjenner ikke til hvilke planer som foreligger her. 

             



 

       

                       

 

03/25  SFO er sommerstengt i uke 28 + 29: 

(jfr mail 2.des 24 fra Kristian Mathisen Rådgiver) 

Tidligere vedtekter for skolefritidsordningen skal som følge av den nye opplæringsloven vedtas som 

forskrift. Forskrift for SFO i Trondheim ble vedtatt i bystyret torsdag den 21. november 2024,  og 

gjelder fra vedtakstidspunktet. Vedtektene på kommunens nettsider er erstattet av den nye 

forskriften.  

Ordlyden i forskriften er den samme som de tidligere vedtektene, med noen endringer:   

● Sommerstenging (§ 8) 

○ SFO kan beslutte å holde stengt i uke 27 eller 30, i samråd med brukerråd. Dette 

er i tillegg til uke 28 og 29.  

Vi ønsker i tillegg stengt uke 30. (samme som barnehagene som har stengt i 3 uker) Dette er 

erfaringsmessig ei uke vi har få påmeldte barn. (Sommeren 2024 var det 4 barn.) Alle tre nærskoler 

går for denne uken. 

 

Brukerrådets råd: -støtter forslaget. 

 

 

04/25  Resultat Elevundersøkelsen  Elevundersøkelsen 2024/2025

Rektor gjennomgikk resultatet fra elevundersøkelsen som ble gjennomført høst -24. 

Vi har et spesielt negativt resultat på 6. og 10.trinn.  

 

Elevrepresentant fra 10.trinn kjenner seg ikke igjen i resultatet som ble presentert. 

 

Tiltak nå på trinn med negativt resultat: 

Vi undersøker nærmere med undersøkelser som ikke er anonyme og følger opp med samtaler med 

elever som blir mobbet og elever som mobber.  

 

 

05/25   Eventuelt  

             Ingen eventueltsaker. 

             

 

Infosaker: 

Saker fra elevråd: 

Elever ungdomstrinn: 

I faget utdanningsvalg lærer vi lite om økonomi; både privatøkonomi og inntekt i ulike jobber. 

https://docs.google.com/presentation/d/1h-NBAV6Ey4fVYOApWg3VRZMBA8g5NMO9hyjlU_BiDqY/edit#slide=id.p
https://www.trondheim.kommune.no/tema/skole/praktisk-informasjon-skole/sok-eller-endre-sfo-plass/sfo/
https://www.trondheim.kommune.no/tema/skole/praktisk-informasjon-skole/sok-eller-endre-sfo-plass/sfo/


 

Hvordan kjøpe et hus? Er det slik at vi må lære dette av foresatte! Det er lurt om vi lærer dette på 

skolen. Dette er elevene nysgjerrige på. 

Friminutt: Ønsker å være inne i 1. friminutt. 

Ute av skolens område: Forslag til å dra ut av skolen. 

 

Temauka på ungdomsskolen: 

Vi har fargedag, pysjdag, pride, after ski, trafikklys. 

Hvem organiserer/initierer disse temaukene? 

Vi har lyst til å fornye temaukene. 

Siv snakker med elevrådskontakt Sunniva om dette. 

 

Kulturdag (tradisjonelle klær) og vaffeldag.  

Hva ønsker man å vise frem? 

Kan “Produksjon av varer og tjenester” lage mat fra andre kulturer? 

 

Saker fra FAU: 

FAU vil gjerne tjene penger og tenker å arrangere et skoleløp. 

Nærmere info om dette kommer. 

 

Saker fra skolen: 

Det var ingen viktige infosaker fra skolen denne gang.  

 


	Møtereferat 

